
Lise öğrencileri
OKÜ’yü gezdi

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Şehit Öğretmen

Orhan Gök Anadolu Lisesi Ya-
bancı Dil Son Sınıf Öğrencileri
KorkutAta Üniversitesi’ni ziyaret
e�i. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’nin Tekerlekli
Sandalye Basketbol 2. Li-

ginde mücadele eden iki ekibi
hafta sonu karşı karşıya geldi.

� Sayfa 5’te

TFF Nesine 3. Lig 3. Grup’ta
mücadele eden Osmaniyes-

por FK, sezonun 13. haftasında
grupta 13.sırada yer alan Ankara
ekibi Çankayaspor’a deplas-
manda 1-0 yenildi. � Sayfa 5’te...

Hak sahiplerine anahtarları
teslim edildi

AKDENIZ“Basın;
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Osmaniye Sağlık-Sen Şube Başkanı Muhi�in Çenet, zor anların kahramanları acil sağ-
lık hizmetlerinde görev yapan sağlıkçılara teşvik verilmesini beklediklerini kay-

de�i.Çenet, yaptığı açıklamada, acil sağlık hizmetleri çalışanlarının, insan hayatını
kurtarmak için gece gündüz demeden fedakârca görev yaptığını hatırla�ı.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye AK Parti İl Teşkilatı, "İl Delegeleri Ortak Akıl Toplantısı" gerçekleştirdi. Prog-
ramda anket çalışmalarıyla teşkilatın başarısı için görüşler toplandı.Toplantıda konuşan,

AK Parti İl Başkanı Mehmet Sadi Binboğa, 5 ay önce yönetim olarak göreve başladıklarını ha-
tırla�ı. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Düziçi ilçesinde yapımı tamamlanan deprem konutlarının
anahtarları hak sahiplerine törenle teslim edildi.TOKİ konutlarının anahtar

teslim töreni, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın canlı bağlantı ile katıldığı
programla gerçekleştirildi. Erdoğan, "Biliyorsunuz geçtiğimiz ay Hatay'daki töre-
nimizde 130 bininci yuvamızın anahtarını hak sahiplerimize teslim etmiştik. Şimdi
de Kahramanmaraş'ımızda 155 bininci yuvamızın anahtarlarını teslim etmenin he-
yecanını ve sevincini yaşıyoruz.. Gelecek yıl Kahramanmaraş'ta 63 bin 300 konut
ve 5 bin 846 iş yeri olmak üzere 68 bin 876 konut ve iş yerinin teslimatı yapılacak.
Deprem bölgemizin tamamında ise 452 bin 983 bağımsız bölümü inşa etmiş ola-
cağız." dedi.Vali Dr. Erdinç Yılmaz, evlerine kavuşan ailelerin heyecanına ortak
olarak, hayırlı olsun dileklerinde bulundu. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’nin Muaythai ve Ju-Jitsu sporcuları, Avrupa Ju-Jitsu Açık
Kupası müsabakalarına büyük başarı elde etti.Şampiyonada Osma-
niye’yi temsilen 9 sporcu yer alırken, genç sporcuların mücadele
azmi ve kazandıkları başarılar büyük takdir topladı. Ecem Spor Ku-
lübü sporcuları ve Antrenör Ahmet Dörtlemez liderliğinde yarışan
Osmaniyeli sporcuların dereceleri:İsmail Alıcı – U14 66 kg kategori-
sinde rakipsiz bir şekilde 1. oldu.Esra Delal Öztek – U21 +70 kg ka-
tegorisinde rakipsiz şampiyon olarak 1. oldu.Ali Alıcı – U16 +77 kg
kategorisinde büyük bir mücadele sergileyerek 2. oldu.

� Sayfa 5’te...

Osmaniyeli sporcuların
büyük başarısı

Sarı yeşilli
ekip 1-0 yenildi

Osmaniye Ak Parti’den
Ortak Akıl Toplantısı

Acil sağlık çalışanlarına
teşvik verilmelidir

Osmaniye ekipleri
kozlarını paylaştı
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Erzincanlı kadın girişimci
arkeolog Gizem Demirbüken,
ken�e üre�iği ata buğdayı ka-
rakılçığı, devletin hibe deste-
ğiyle açtığı fırın sayesinde
sofralara ulaştırıyor.

İstanbul'dan dönüp Altın-
başak beldesinin Büyük Kada-
ğan Mahallesi'ndeki köyüne
geçen yıl yerleşen 34 yaşındaki
Demirbüken, ata buğdayı ka-
rakılçığı topraktan sofraya
ulaştırma hedefiyle girişimde
bulundu.

İlk olarak bir tanıdığı vası-
tasıyla elde e�iği ata buğda-
yını, babasına ait tarım
arazisine geçen yıl sonbaharda
ekip üretimine başlayan De-
mirbüken, bu yılın ağustos
ayında hasadını yaptığı mah-
sulü yöredeki su değirmenle-
rinde öğü�ü.

Ata buğdayını sofraya
ulaştırmak isteyen Demirbü-
ken, Küçük ve Orta Ölçekli İş-
letmeleri Geliştirme ve
Destekleme İdaresi Başkanlı-
ğından (KOSKEB) aldığı hibe
desteğiyle fırın kurdu.

Anadolu'nun geleneksel
buğday çeşitlerinden biri olan
ve zengin besin değeri, doğal
yapısıyla dikkati çeken kara-
kılçıktan 3 farklı ekmek üreten
Demirbüken, girişimiyle ata
buğdayını tek elden üretip sof-
raya ulaştırma başarısı gös-
terdi.

"Bu bir eve dönüş
hikayesi"

Kadın girişimci Gizem De-
mirbüken,AA muhabirine, gi-
rişiminin aslında bir "eve
dönüş" hikayesi olduğunu
söyledi.

Büyükşehirlerdeki geçim
sıkıntısı nedeniyle hemen her-
kesin doğup büyüdüğü top-
raklara dönmek istediğini
ifade eden Demirbüken, şöyle
konuştu:

"Döndüğüm evimin ya-
nında bir şey üreterek, bunu
da kaliteli bir şekilde yapıp,
tüm dünyaya satabileceğimizi
göstermek, ülkemizde insan-
ların daha mutlu, daha gü-
vende olduklarını göstermek
istedim. Arkeoloji okuduktan
sonra zaten şunu biliyorum,
uğruna savaşın yapıldığı bu
topraklar, inanılmaz değerli ve
bu topraklar medeniyetin be-
şiği. Dünyada beklenen bir

gıda krizi var. Bunu ben söyle-
miyorum, açın bütün haber
kanalları bunu söylüyor. O
yüzden bütün hikayeyi bir
araya toplayıp, bu çerçevede
bakıp ülkemizde buna göre
hareket etmeliyiz. Köyünde
arazisi olan, evi olan bütün
genç arkadaşlarımın köye
dönmesini istiyorum."

Demirbüken, getirdiği ata
buğdayı tohumlarını memle-
ketinde ektiğini ve yüksek
verim aldığını belirterek, daha
sonra devlet desteğiyle fırın
kurduğunu dile getirdi.

"Üre�iğimiz ekmek
bence altın külçesi

değerinde"
Fırında günlük yaklaşık

300 ekmek üre�iğini anlatan
Demirbüken, "Küçük ölçekli
bir işletmeyiz ancak çok de-
ğerli bir şey üretiyoruz. Üre�i-
ğimiz ekmek bence altın
külçesi değerinde çünkü insan
sağlığı için o kadar değerli.
Şimdilik başlangıç olarak üç
çeşit ekmek çalıştık. Raf ömrü
7 gün, buzdolabına koyduğu-
nuz zaman 6 ay sonra çıkarıp
ısıtıp tüketebilirsiniz. Bu buğ-
day, geçmişten geliyor ve şu
an hiçbir teknolojinin yapama-
dığını, insan sağlığı için yapa-
biliyor. Unun içindeki glüteni
parçalıyor ve bizim için sağ-
lıklı aminoasitlere dönüştürü-
yor. Bu müthiş bir şey. Şu an
hiçbir inovatif teknoloji bunu
yapamıyor." diye konuştu.

Ata buğdayından üre�ik-
leri ekmeğin faydalarından
bahseden Demirbüken, şun-
ları kayde�i:

"Unumuzu da su değirme-
ninde üretiyoruz. Su değir-
meni bu işlemi yaparken,
buğdayı öğütürken unu yak-
mıyor. Bu da bize inanılmaz
bir yoğunluk veriyor ve lezze-
tinde fark ediyor. Ben ata to-
humlarımızdan bir seçki
yaratıp bütün mutfak girdile-
rini üretebildiğimiz bir hikaye
hayal ediyorum ve bunun da
finalde restoranlaştığı, gidip
hem tadına baktığınız ve
ürünü satın alabildiğiniz bir
hikaye olsun istiyorum. Yine
finalde yine bu markanın yurt
dışına satılabildiği günleri
hayal ediyorum. Bunu yap-
mak çok zor değil."

Kaynak: AA

O s m a n i ye ’d e
MHP'nin "Bir ve
Birlikte Hilal'e
Doğru Türkiye" te-
masıyla düzenlenen
bölge toplantısına
Hatay ve Kahra-
manmaraş teşkilat-
larının katılımıyla
yapıldı.

Tosyalı Kapalı
Spor Salonu'nda
düzenlediği bölge-
sel toplantıya, MHP
Genel Başkan Yar-
dımcısı Edip Semih
Yalçın, MHP Hatay
Milletvekili Lütfi
Kaşıkçı, MHP Kah-
ramanmaraş Millet-
vekili Zuhal
Karakoç Dora, Os-
maniye Belediye
Başkanı İbrahim
Çenet, MHP İl Baş-
kanı Yusuf Çomu
ile çevre il ve ilçele-
rin teşkilat başkan-
ları katıldı.

Saygı duruşu, İs-

tiklal Marşı ve
Kur’an-ı Kerim
okunmasıyla başla-
yan programda ko-
nuşan MHP Genel
Başkan Yardımcısı
Edip Semih Yalçın,
MHP Genel Başkanı
Devlet Bahçeli'nin
grup toplantısında
tarihi bir çağrı yap-
tığını söyledi.

Yalçın, çağrının
muhalefet partile-
rini şaşkınlığa uğ-
ra�ığını belirterek,
"Bilhassa kendisini
devamlı sure�e ana
muhalefet partisi
olarak takdim eden
CHP ve onları des-
tekleyen medyada
boy gösterenler, ne
dediklerini ve diye-
ceklerini bilemez
duruma düşmüşler-
dir." diye konuştu.

CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel'e
eleştiride bulunan

Yalçın, "Özel, şehit-
lerimizi ve şehit ai-
lelerinin rızasını
bahane ederek,
güya 'Varız' dediği
toplumsal mutaba-
kata ayak sürmekte-
dir. Halbuki
şehitlerimizin katil-
leriyle siyasi işbir-
liği yapan,
annelerin sesine
kulak tıkayan,
PKK'dan talimat
alan ve bölücü terör
örgütüne bağlılık
yemini eden bele-
diye başkanına
sahip çıkan da yine
Özel'dir." değerlen-
dirmesinde bu-
lundu.

Yalçın, DEM
Parti'ye yönelik şu
ifadeleri kullandı:

"DEM Parti bi-
zimle mahallede
barış için oturup
oturmayacağına,
komşuluk huku-
kuna ve birlikte ya-
şama iradesine
saygılı olup olma-
yacağına karar
verme noktasında-
dır. Aksi takdirde
bütün mahalleli
DEM Parti'yi refüze
edecektir. Bir elinde
silah diğer elinde
sözde demokratik
kimlikle yol yürü-
nemez. Bu imkan-
sızdır. Demokrasi
ve adalet silahla
değil sulh, söz, akit,

uyum ve anlaş-
mayla, uzlaşma kül-
türüyle yürütülür."

DEM Parti'ye
çağrıda bulunan
Yalçın, şunları kay-
de�i:

"Gelin, yol ya-
kınken Türkiye'nin
birlik ve bütünlü-
ğüne, kardeşlik hu-
k u k u n u n
muhafazasına yöne-
lik ciddi bir adım
atın. Gelin, Anadolu
topraklarında 1000
yılda mayalanan ve
bekamızı besleyen
kardeşlik hukukuna
omuz verelim. Si-

laha, maceraya, te-
röre dayanmaktan
vazgeçin. Tu�uğu-
nuz yolun sonu
yok. Ya bizimle,
milletimizle varsı-
nız ya da hiçbir şe-
kilde yoksunuz.
Size oy veren, yıl-
larca istismar e�iği-
n i z
vatandaşlarımızın
iyi niyetini kötüye
kullanmaktan, ço-
cuklarının dağa ka-
çırılmasına vesile
olmaktan artık vaz-
geçin. Emperyaliz-
min değil
evlatlarının yasını

ve Türkiye'nin bü-
tünlüğünün nöbe-
tini tutan
Diyarbakır anneleri-
nin sesine kulak
verin. Düşmanın
değil dostun sesine
ses verin."

Toplantıya MHP
Hatay Milletvekili
Lütfi Kaşıkçı, MHP
Kahramanmaraş
Milletvekili Zuhal
Karakoç Dora, Os-
maniye Belediye
Başkanı İbrahim
Çenet ile il başkan-
ları ve partililer de
katıldı.

Kaynak: MHP

“Ata Buğdayını Sofralara
Taşıyan Kadın Girişimci”

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesi Ellek
Beldesinde Belediye
tarafından “Yeşil
Altın Zeytin Festi-
vali” düzenlendi.

Ellek Millet Bah-
çesinde gerçekleşti-
rilen Festivale Vali
Dr. Erdinç Yılmaz,
Düziçi Kaymakamı
Turgay İlhan, kamu
kurum ve kuruluş-

ları il müdürleri, si-
yasi parti temsilci-
leri, sivil toplum
kuruluşları temsilci-
leri, zeytin üretici-
leri ve çok sayıda
vatandaş katıldı.

Festivalde konu-
şan Ellek Belediye
Başkanı Abbas Ye-
şildemir, "Bugün
Ellek Millet Bahçe-
mizde, 'Ellek Yeşil

Altın Zeytin Festi-
vali'mizi gerçekleş-
tirdik. Tarihimize
bir not düştük ve
gelecek nesillere ak-
tarmak üzere gele-
neksel hale
getireceğimiz festi-
val ateşini harladık"
dedi.

Vali Dr. Erdinç
Yılmaz ise yaptığı
konuşmada Festiva-

lin hayırlı olmasını
dileyerek, "Zeytinci-
likte en iyisini
yapan ve bu yolda
çok büyük başarılar
gerçekleştiren Ellek
Beldemize ve üreti-
cilerimize çok teşek-
kür ediyorum. Ellek
Beldemizin zeyti-
nine sahip çıkan
Ellek Belediye Baş-
kanımıza teşekkür

ediyorum, yaptığı
bu festivalden do-
layı kutluyorum.
Festivalin düzenlen-
mesinde emeği
geçen bütün arka-
daşlarımıza, destek
veren bütün kurum-
larımıza teşekkür
ediyorum. Beldemi-
zin, İlçemizin, İlimi-
zin tanıtılmasında
böyle festivallerin

çok büyük katkısı
olduğunu düşünü-
yorum. Siz kıymetli
hemşerilerimin gös-
terdiği bu ilgiden
çok mutlu oldum.
Festivalimizin ha-
yırlı olmasını diliyo-
rum" dedi.

Festival, Sanatçı
Talat Ersoy konser
ile sona erdi.

Kaynak: Valilik

Yeşil Altın Zeytin Festivali yapıldı

O s m a n i ye ' d e
dorsesinde 26 kilo
650 gram sentetik
uyuşturucu ele ge-
çirilen tırın şoförü
tutuklandı.

İl Emniyet Mü-
dürlüğü Narkotik
Suçlarla Mücadele
ve İstihbarat Şube
Müdürlüğü ekip-
leri, kente uyuştu-

rucu getirileceği bil-
gisi üzerine çalışma
başla�ı.

Ekipler, oluştur-
dukları uygulama
noktasında Salih

A.’nın kullandığı
tırı durdurdu.

Aracın içeri-
sinde narkotik kö-
peğinin yardımıyla
yapılan aramada 26

kilo 650 gram sente-
tik uyuşturucu bu-
lundu.

Gözaltına alınan
Salih A.emniye�eki
işlemlerinin ardın-

dan sevk edildiği
adliyede çıkarıldığı
nöbetçi hakimlikçe
tutuklandı.

İl Emniyet
Müdürlüğü

Tırda 26 kilo 650 gram uyuşturucu ele geçirildi

Osmaniye, MHP Bölge Teşkilatlarına
ev sahipliği yaptı
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Osmaniye’de bir
şahsın seyir halin-
deki otomobilin üze-
rine çıkıp dans e�i.

Kent merkezinde
D-400 karayolunda
araçlarıyla ilerleyen
vatandaşlar, seyir
halindeki bir aracın

üzerinde dans eden
vatandaşı fark e�i.

Başka bir araçta
bulunan vatandaş,
önlerinde seyreden
araç üzerinde dans
eden şahsı cep tele-
fonuyla kayıt altına
aldı.

Bir araçtan kay-
dedilen görüntü-
lerde hareket
halindeki otomobi-
lin penceresinden ta-
vanına çıkan gencin
canını hiçe sayarak
dans e�iği görüldü.

Kaynak: İHA

Akan trafikte camdan aracın üzerine çıkıp dans etti

Osmaniye Sağ-
lık-Sen Şube Baş-
kanı Muhi�in
Çenet, zor anların
kahramanları acil
sağlık hizmetle-
rinde görev yapan
sağlıkçılara teşvik
verilmesini bekle-
diklerini kayde�i.

Çenet, yaptığı
açıklamada, acil
sağlık hizmetleri
çalışanlarının, insan
hayatını kurtarmak

için gece gündüz
demeden fedakârca
görev yaptığını ha-
tırla�ı.

Ambulans siren-
lerinin yankılandığı
her yolculuğun, acil
sağlık hizmetleri
çalışanlarının cesa-
ret ve özverisinin
bir simgesi oldu-
ğunu ifade eden
Çenet, şunları kay-
de�i:

“Acil sağlık hiz-

metlerinde görev
yapan ATT, para-
medik ve diğer çalı-
şanlarımız, riskli,
zor ve nitelikli hiz-
metleriyle, 2. ve 3.
Basamak sağlık hiz-
metleriyle eşdeğer
bir sorumluluk üst-
lenmektedir. Ne var
ki, teşvik ek ödeme
uygulaması, onla-
rın bu büyük çaba-
sını hakkıyla
yansıtmamaktadır.

1. Basamak üzerin-
den belirlenen öde-
meler, onların
emeğini tam anla-
mıyla karşılamak-
tan uzaktır.
Sağlık-Sen olarak,
acil sağlık çalışanla-
rımızın teşvik ek
ödemelerinin 3. Se-
viye Acil Hizmetler
üzerinden artırımlı
olarak yeniden dü-
zenlenmesi gerekti-
ğini bir kez daha

vurguluyoruz. Dört
teker üzerinde,
insan hayatını kur-
tarmak için ter
döken, fedakârlık-
larıyla toplumumu-
zun güven kaynağı
olan ATT’lerimiz,
paramediklerimiz
hak e�ikleri değeri
görmelidir. Zor an-
ların kahramanla-
rına hak e�ikleri
teşvik ek ödemesi-
nin verilmesi için

mücadelemizi, giri-
şimlerimizi her
platformda sürdü-
recek, konunun ta-
kipçisi olacağız!”

Çenet, 1-7 Aralık
Acil Sağlık Hizmet-
leri Haftası’nda, at-
tıkları her adımda
sağlık ve şifa dağı-
tan tüm acil sağlık
hizmetleri çalışan-
larını kutladı.

Kaynak: Sağ-
lık-Sen Şubesi

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde ya-
pımı tamamlanan
deprem konutları-
nın anahtarları hak
sahiplerine törenle
teslim edildi.

TOKİ konutları-
nın anahtar teslim
töreni, Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın canlı
bağlantı ile katıldığı
programla gerçek-
leştirildi.

Törene Vali Yıl-
maz'ın yanı sıra Dü-
ziçi Kaymakamı

Turgay İlhan ve Dü-
ziçi Belediye Baş-
kanı Mustafa İba,
kamu kurum ve ku-
ruluşları il müdür-
leri, siyasi parti
temsilcileri ve va-
tandaşlarımız ka-
tıldı.

Kahramanma-
raş'ta düzenlenen
anahtar teslim töre-
ninde konuşan
Cumhurbaşkan ı
Recep Tayyip Erdo-
ğan, "Biliyorsunuz
geçtiğimiz ay Ha-
tay'daki töreni-

mizde 130 bininci
yuvamızın anahta-
rını hak sahipleri-
mize teslim
etmiştik. Şimdi de
K a h r a m a n m a -
raş'ımızda 155 bi-
ninci yuvamızın
anahtarlarını teslim
etmenin heyecanını
ve sevincini yaşıyo-
ruz. İnşallah biraz-
dan canlı
bağlantıyla Ha-
tay'ımızda 5 bin
900, Malatya'mızda
2 bin 313, Adıya-
man'ımızda 6 bin

912, Gazian-
tep'imizde 257, Di-
yarbak ı r ' ımızda
674, Adana'mızda
668, Şanlıur-
fa'mızda 2 bin 929,
Elazığ'ımızda 1407
ve Kahramanma-
raş'ımızda 3 bin 499
olmak üzere top-
lamda 24 bin 559
yuvamızı daha hak
sahibi kardeşleri-
mize teslim edece-
ğiz" dedi.
Bugünkülerle bir-
likte Kahramanma-
raş'ta il ve ilçelerde

22 bin 228 konut ile
5 bin 170 köy evinin
kurasını çekmiş ola-
caklarını söyleyen
Cumhurbaşkanımız
Sayın Recep Tayyip
Erdoğan, "2024 so-
nuna kadar 39 bin
136'sı Maraş'ta
olmak üzere 11 ili-
mizde toplam 201
bin 688 bağımsız
bölüm afe�ede kar-
deşlerimize teslim
edilecek.

Gelecek yıl Kah-
ramanmaraş'ta 63
bin 300 konut ve 5

bin 846 iş yeri
olmak üzere 68 bin
876 konut ve iş yeri-
nin teslimatı yapıla-
cak. Deprem
bölgemizin tama-
mında ise 452 bin
983 bağımsız bö-
lümü inşa etmiş ola-
cağız." dedi.

Vali Dr. Erdinç
Yılmaz, evlerine ka-
vuşan ailelerin he-
yecanına ortak
olarak, hayırlı olsun
dileklerinde bu-
lundu.

Kaynak: Valilik

Acil sağlık çalışanlarına teşvik verilmelidir

Boğaziçi Üniversitesi
Hukuk Fakültesi Dr. Öğretim
Üyesi Dr. Muhammed Fur-
kan Akıncı, New York Times
gibi büyük medya şirketleri-
nin kendi üre�ikleri içerikle-
rin yapay zeka modellerinde
kullanıldığı gerekçesiyle telif
davaları açtıklarını belirterek,
bu davalardan çıkacak sonu-
cun yapay zekanın gelişimini
etkileyeceğini söyledi.

Anadolu Ajansı (AA) tara-
fından Boğaziçi Üniversitesi
işbirliğinde, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığının katkıla-
rıyla 2 Aralık'ta
gerçekleştirilecek "II. Haberin
Telifi ve Medyada Yapay
Zeka Sempozyumu"nda,
haber, yapay zeka ve telif
hakları masaya yatırılacak.

Sempozyumdaki "Habe-
rin Üretiminde Yapay Zeka-
Medya-Telif Üçlemesi"
başlıklı oturumda, "Yapay
Zekanın Medya İçerikleri
Kullanılarak Eğitilmesi &
Telif Davaları" konusunda
sunum yapacak Dr. Öğretim
Üyesi Muhammed Furkan
Akıncı, medya kuruluşlarının
içeriklerinin yapay zeka mo-
dellerinde kullanılmasına
ilişkin AA muhabirine değer-
lendirmelerde bulundu.

Anadolu Ajansının hem
akademik hem de sektörü il-
gilendiren bir sempozyum
düzenlemesinin çok ilgi çe-
kici olduğunu belirten
Akıncı, "Anadolu Ajansı bir
bakıma kendisiyle alakalı ola-
bilecek hukuki belirsizlikler
üzerine dünyadaki uzman-
ları çağırıp bu konuda sem-
pozyum düzenleyip bir yol
haritası çıkarmaya çalışıyor.
Bu açıdan bunu oldukça
önemli buluyorum." ifadele-
rini kullandı.

Akıncı, yapay zekanın
kullanıldığını ancak bunun
hukuki sonuçlarının tam ola-
rak ele alınmadığını vurgula-
yarak, yapay zekayla ilgili
konularda telif hukukunun
eski parametrelere göre hare-
ket e�iğini anla�ı.

- "Yapay zekanın yıkıcı et-
kisine, öyle ya da böyle adap-
tasyon sağlanacak"

Zamanla buna uyum sağ-
lanacağını kaydeden Akıncı,
şunları söyledi:

"Yapay zekanın yıkıcı etki-
sine, öyle ya da böyle adap-
tasyon sağlanacak.
Zamanında bu yazılımlar için
de aynıydı. Yazılımlar popü-
ler olmaya başladığında
'Bunları nasıl koruyacağız?
'Telife mi koyalım, başka bir
şey mi yapalım.' diye tartı-
şıldı.

Dünyada bu konu telif
hukukunun içine alınarak çö-
züme kavuştu. Ancak yapay
zeka üretiminde kullanılan

telifin de aynı şekilde para-
metreleri değiştirmesi gereki-
yor. Daha henüz başlangıç
noktasındayız."

Akıncı, yapay zekanın ge-
liştirilmesiyle alakalı hukuki
belirsizlikler olduğunu vur-
gulayarak, şöyle devam e�i:

"OpenAI, Microsoft ve
Midjourney gibi adı yapay
zekayla ile bağdaştırılan pek
çok şirkete açılan telif dava-
ları mevcut. Bu davaları açan-
lar da daha çok New York
Times gibi büyük medya şir-
ketleri. Medya şirketleri
kendi üre�iği içeriklerin
yapay zeka modelleri geliştir-
mek için kullanıldığını ve
kendilerinin herhangi bir şe-
kilde gelir elde edemedikleri
yönünde bir telif ihlali oldu-
ğunu öne sürmekteler. Bu da-
vaların karara bağlanması,
buradaki hukuki süreci ta-
mamlaması oyunun kuralla-
rını tamamen değiştirecektir.
Çünkü bir yapay zeka gelişti-
rilmesi için çok ciddi büyük
verilere ihtiyaç var. Bunun kı-
sıtlandırılması ya da serbest
bırakılması bütün dünyadaki
yapay zekanın gelişimiyle
alakalı önemli sonuçlar do-
ğuracaktır."

"Yapay zeka konusunda
medya şirketleri bir çat

ı altında örgütlenmeli"
Muhammed Furkan

Akıncı, medya şirketlerinin
içerik üretirken belli etik ku-
rallara bağlı olması gerekti-
ğini belirterek, "Çünkü bu
halüsinasyon dediğimiz üret-
ken yapay zekanın özellikle
doğru olmayan şeyleri doğru
olarak düşünerek haber yap-
ması çok olası. Bunları belli
risk parametreleri altında
doğrulayarak, çift kontrol
ederek yayınlamak gereki-
yor." diye konuştu.

Akıncı, dünyada en fazla
içerik üretenlerden birinin
medya sektörü olduğunu dile
getirerek, yapay zekanın
medya sektörünün üre�iği
içerikleri kullanama ihtimali-
nin kısıtlayıcı bir durum
oluşturacağını anla�ı.

Bu konuda medya şirket-
lerinin bir çatı altında örgüt-
lenmesi gerektiğini
vurgulayan Akıncı, "Sonuçta
bir lobicilik faaliyetinden
bahsediyoruz. Bunların ör-
neklerini Avrupa Birliğinde
zamanında görmüştük. Ken-
dilerine özel bağlantılı hak
elde e�iler. Bütün Avrupa
Birliği çerçevesinde bunların
kullanımı başladı. Bu, sektö-
rün ölmemesi, belli ölçüde
ayakta kalması için yapılmış
hareketler. Aynı şekilde
yapay zekada da böyle bir ör-
gütlenmenin gerektiğini dü-
şünüyorum." diye konuştu.

Kaynak: AA

"Medya, yapay zeka
içerikleri için telif peşinde"

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Şehit Öğretmen
Orhan Gök Ana-
dolu Lisesi Yabancı
Dil Son Sınıf Öğren-
cileri Korkut Ata
Üniversitesi’ni ziya-
ret e�i.

Lisenin 12. sınıf
yabancı dil bölümü
öğrencileri, OKÜ
Karacaoğlan Yerleş-
kesinde bir dizi zi-
yaret gerçekleştirdi.

Önce kütüphane
binasını gezen öğ-
renciler daha sonra

İngiliz Dili ve Ede-
biyatı Bölümü’nü
ziyaret e�i.

Okul Müdürü
Fazıl Döğüşçü, reh-
ber öğretmen Saliha
Koşüm ve İngilizce
öğretmeni Adem
Köklü’nün eşlik et-

tiği ziyare�e, öğren-
ciler üniversitenin
olanakları hakkında
bilgi alma fırsatı
buldu.

Merkez Kütüp-
hane binasında baş-
layan programda,
öğrencilere üniver-
sitenin akademik ve
sosyal imkanları ta-
nıtıldı. Ardından,
İngiliz Dili ve Ede-
biyatı Bölümü
Bölüm Başkanı Doç.
Dr. Ceyhun Yükse-
lir, bölümün eğitim
olanakları ve gele-
cekteki kariyer fır-
satları hakkında
detaylı bir sunum
gerçekleştirdi. Doç.
Dr. Yükselir, öğren-
cilere üniversitedeki

farklı bölümler ve
eğitim hayatına dair
önemli bilgiler de
aktardı.

Ziyaret, öğrenci-
lerin sınıf ortamında
gerçekleştirilen tanı-
tım etkinliğiyle sona
erdi.

Üniversite ile il-

gili ayrıntılı bilgi
alma ve akademik
atmosferi yerinde
deneyimleme fırsatı
bulan öğrenciler, bu
anlamlı ziyaretin
kendileri için ol-
dukça faydalı oldu-
ğunu belir�i.

Haber Bülteni

Lise öğrencileri OKÜ’yü gezdi

Hak sahiplerine anahtarları teslim edildi
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İstanbul'da 38 yıl çalıştıktan sonra memleketi
Trabzon'a dönen Dursun Akyüz, kurduğu 35
metrekarelik serada kaktüs yetiştiriyor.

Fabrikada çalıştığı sırada kaktüs yetiştiren ar-
kadaşından işin inceliklerini öğrenen Akyüz, 5 yıl
önce emekli oldu. Kovid-19 salgını döneminde
memleketine yerleşen 4 çocuk babası Akyüz, kak-
tüs yetiştirmeye devam e�i.

Akyüz, AA muhabirine, eşi ve kızıyla Maçka
ilçesine yerleşerek yeni bir düzen kurduklarını
söyledi.

Arkadaşından kaktüs yetiştirmeyi öğrendi-
ğini dile getiren Akyüz, "Bu çiçekleri gördüm,
'Nasıl oluyor?' diye merak e�im. Ona yardım
ederek nasıl üretildiğini, satışını öğrendim. Son-
rasında İstanbul'da 20 metrelik iki sera kurdum
ve üretmeye devam e�im." dedi.

Trabzon'a yerleşince İstanbul'daki seraları oğ-
luna devre�iğini anlatan 54 yaşındaki Akyüz, iki
yıl önce seradan getirdiği köklerle Maçka'da da
deneme amaçlı üretime başladığını ifade e�i.

Karadeniz ikliminde de kaktüs yetişebilece-
ğini deneyerek öğrenen Akyüz, "Kaktüs yetiş-
mesi için Trabzon iklimi oldukça uygun. Burada
35 metrekarelik sera kurdum. Toplamda serada
20 çeşi�e 8 bin adet kaktüs var. Saksıları küçük
olduğu için gözükmüyor, bunların üstündeki
yavruları da kırıp artırdığında güzel bir yol alır.

Bunu kim yapmak istiyorsa basit." diye konuştu.
Akyüz, 1800 rakımda köklendirdiği ürünleri

İstanbul'daki çiçek firmalarına gönderdiğini be-
lirterek, "Kaktüsü ben burada yetiştirdiysem
Trabzon'un her köyünde her yöresinde yetişir.
Eğer yetiştirecekse kök isteyene de veririz. Bu-
rada iki senede köklerden aldığım yavruları ye-
niden dikerek çoğal�ım. Geçen yıl ürün sa�ım,
bu ikinci sefer. Yapmak isteyen her şekilde
yapar." ifadesini kullandı.

İsteyenlere ücretsiz kök verecek
Kaktüs yetiştirmeyi öğrendiği arkadaşının

yüksek rakımda yetişen ürünleri görünce şaşır-
dığını aktaran Akyüz, şöyle devam e�i:

"Burada yapacağımı öğrendiği zaman, 'Bu-
rada olmaz, kaktüs sıcağı seviyor.' dedi. Denedim
ve kendisi buraya gelince şaşırdı yani İstanbul'da
bu ürünü bu kadar kaliteli yapamıyorduk. Bu
malın üremesi için havanın serin olması lazım.
Sürekli güneş kaktüsü kavuruyor. Kavrulduğu
zaman da üremiyor ama burası çok dengeli. Hol-
landa'nın ayarında bir yerdir. Hollanda bu işte
başarılıysa biz ondan daha başarılı oluruz."

Akyüz, kaktüs yetiştirmek isteyenlere bedava
kök vererek yardımcı olabileceğini dile getirerek,
"Öğrenmek isteyenlere kapım açık. Nasıl ürete-
ceğini anlatırım, üretsin, ha�a üre�iği malı da
ondan satın alırım." dedi. Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

Üretilen seramik tabaklar

kaktüs yetiştiriciliğinde üç sera kurdu

Edirne'deki bir seramik atölyesinde üretilen
dayanıklı ve özel tasarım tabaklar, yurt dışın-
daki prestijli otel ve restoranlara ihraç ediliyor.

Trakya Üniversitesi Geleneksel El Sanatları
Bölümü mezunu olan kadın girişimci Tuğba
Kutoğlu (45) seramiğe olan ilgisini geliştirmek
amacıyla bu alanda pek çok eğitim aldı.

Prestijli otel ve restoranlara, dayanıklı ve
özel tasarım seramik tabaklar üretmek için or-
tağı Tevfik Burak Çelebi'yle uzun yıllar AR-GE
çalışması yapan Kutoğlu, başarılı sonuçların ar-
dından üretime başladı.

Kutoğlu ve Çelebi, 4 yıl önce küçük bir atöl-
yede başladıkları çalışmalarını kısa sürede iler-
leterek büyük bir alana taşıdı.

Yüksek dereceli fırınlarda pişirilen özel ta-
sarım tabaklar yurt içi ve yurt dışındaki ünlü
otel ve restoranlar tarafından ilgi görüyor.

"Otel ve restoranlara özel tasarımlı
şef tabakları yapıyoruz"

Tuğba Kutoğlu, AA muhabirine, uzun
süren araştırma süreci ve denemelerin ardın-
dan özel tasarım seramik tabaklar üretmeyi ba-
şardıklarını söyledi.

Şefler ve restoranlar için daha dayanıklı
tabak üretmek için yola çıktıklarını belirten Ku-
toğlu, "Türkiye ve yurt dışındaki prestijli otel

ve restoranlara özel tasarımlı
şef tabakları yapıyoruz. Miche-
lin yıldızına sahip olan şefler
kendilerine özel tabaklar isti-
yorlar. Onların üretimlerini ya-
pıyoruz." dedi.

"Çok olumlu geri
dönüşler alıyoruz"

Kutoğlu, özel tasarımla üre-
tilen tabakların dikkat ve özen
istediğini belir�i.

Yüksek derecede pişen ta-
bakların daha dayanıklı oldu-
ğunu aktaran Kutoğlu,
konuşmasına şöyle devam e�i:

"Tabaklarımızı yüksek de-
recede pişiriyoruz, bundan do-
layı daha dayanıklı oluyorlar.
Endüstriyel tabaklara göre çok
daha sağlam. Restoranlar ve
şeflerimiz tabakları kullan-
dıkça kısa vadede bunun far-
kına varıyorlar. Çok olumlu

geri dönüşler alıyoruz. Tabaklar kolay kolay kı-
rılmıyor. İlk olarak şefler ve restoranların ta-
leplerine göre tasarım yapıyoruz. Daha sonra
çamuru yoğuruyoruz ve açıyoruz. Daha sonra
bisküvi diye tabir e�iğimiz tabağın ham halini
yüksek dereceli fırında pişiriyoruz. Ardından
sırlayıp tekrar bir pişirim yapıyoruz. Ardından
son düzenlemeleri yapıp paketleyip tabakları
müşterilerimize yolluyoruz."

"İhracat yapmak bizi çok mutlu ediyor"
Kutoğlu, yurt içi ve yurt dışında pek çok

müşterilerinin bulunduğunu dile getirdi.
Kaliteden ödün vermeden çalışmalarını bü-

yüteceklerini anlatan Kutoğlu, şunları kayde�i:
"Yurt içinde saygın restoranlara tabak üre-

tiyoruz. Fransa ve Almanya başta olmak üzere
farklı Avrupa ülkelerine tabak yolluyoruz.
Aynı zamanda Amerika Birleşik Devletle-
ri'nden tabaklarımız ilgi görüyor. En son Mia-
mi'deki ünlü bir restoran talepte bulundu.
Onlar için üretim yapıyoruz. İhracat yapmak
bizi çok mutlu ediyor. Türk kadını olarak yurt
dışına ihracat yapan bir seramik atölyemizin
olması bizi gururlandırıyor. Ekibimle beraber
Michelin yıldızı sahibi şeflere tabaklar üretiyo-
ruz. Çok daha büyüyeceğiz." Kaynak: AA

yurt dışında masaları süslüyor

Arkadaşından etkilenerek başladığı
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Medipol Sağlık Grubun-
dan Kardiyoloji Uzmanı Prof.
Dr. Dursun Aras, tekrarlayan
ritim bozukluğu olan hasta-
larda ablasyon tedavisini uy-
guladıklarını bildirdi.

Hastaneden yapılan açıkla-
mada görüşlerine yer verilen
Prof. Dr. Dursun Aras, kalp
ritim bozukluğunun tedavi-
sinde hastanın hikayesi ve
semptomlarına göre özel bir
yol izlediklerini belir�i.

Aras, bazı hastaların sadece
ilaçla tedavi edilirken, sempto-
matik olmayan bazı hastaları
sadece periyodik olarak takip
e�iklerini aktararak, "Semp-
tomları belirgin ve sık tekrar
eden ritim bozukluklarında
ablasyon tedavisine yöneliyo-
ruz. Gerekli durumlarda kalp
pili veya şok pili de devreye gi-
riyor." ifadelerini kullandı.

Alasyon tedavisi hakkında
bilgi veren Aras, "Kalbin içeri-
sinde ritim bozukluğuna
neden olan problemli alanları
bulup yakarak veya dondura-
rak ortadan kaldırıyoruz. Ab-
lasyon tedavisini en sık
uyguladığımız hasta grubu,
tekrarlayan ritim bozukluğu
olan hastalardır. Gençlerde
SVT (supraventriküler taşi-
kardi) denilen ve sıkça görülen
ritim bozukluklarında uygulu-
yoruz ve yüzde 99 başarı sağ-
lıyoruz. Ekstrasistol kulakçık
veya karıncıktan kaynaklanan
ritim bozuklukları da sıklıkla
ablasyon tedavisi uyguladığı-
mız hasta grubudur. Hastanın
kişisel özelliklerine göre deği-
şen ritim bozuklukları da ola-
biliyor. Yaşlı hastalarda atrial
fibrilasyon çok oluyor, endi-
kasyon çok fazla veya ventikü-
ler taşikardiler oluyor. Bunlara
ablasyon tedavisi yapıyoruz."
değerlendirmesinde bulundu.

Kalp krizi geçirmiş ya da ai-
lede kalp krizi öyküsü varsa
ani ölümü önlemek amacıyla
hastaya şok pili taktıklarını an-
latan Aras, şok pili sonrasında
tekrarlayan şoklar olduğunu,
bu şokları azaltmak, hastanın
yaşam süresini uzatmak ve
yaşam kalitesini artırmak için
yine ablasyon tedavisi uygula-
dıkları bilgisini paylaştı.

"Bazı hastalarda ritim
bozuklukları EKG'de
çıkmayabiliyor"

Tanı koyma aşamasında
öncelikle hastanın öyküsünü
dikkatlice dinlemek gerektiğini
belirten Prof. Dr. Dursun Aras,
daha sonra fiziki muayene ger-
çekleştirdiklerini vurguladı.

Aras, bu süreçte EKG so-
nuçlarının, kendileri için en net
gösterge olduğuna işaret ede-
rek, "Bazı hastalarda ritim bo-
zuklukları EKG'de
çıkmayabiliyor. O nedenle bu
hastalarda yapısal bir kalp
problemi olup olmadığını gör-
mek amacıyla mutlaka Eko-
kardiyografi yapıyoruz.
Sonrasında bu ritim bozuklu-

ğunu yakalamak amacıyla
daha uzun süreli monitarizas-
yon yani ritim holter kaydı is-
tiyoruz. Ayrıca tiroid
fonksiyon testleri, kan şekeri
gibi rutin kan tetkiklerimiz var.
Hastanın risk düzeyini belirle-
mek açısından bu kan tetkikle-
rinin de sonucunu görmek
önemli." değerlendirmesinde
bulundu.

Tanı konulduktan ve ritim
bozukluğu belirlendikten
sonra tedavi şekline karar ve-
rildiğine dikkati çeken Aras,
ritim bozukluğu teşhis edildik-
ten sonra ablasyon tedavisi ka-
rarını verdiklerini anla�ı.

Aras, ablasyon tedavisinin
ellerindeki sihirli değnek gibi
olduğunu değinerek, şu değer-
lendirmelerde bulundu:

"Ablasyon, ritim bozukluk-
larında ilaç tedavisine göre
daha etkili ve gerçekten çok
güçlü bir seçenek. Örneğin,
gençlerde görülen SVT de ilaç
tedavisinin başarısı düşük. Üs-
telik bu hasta grubu ilaca
uyum sorunu ve ilaç yan etkisi
nedeniyle uzun süre ilaç kulla-
namıyor. İlaç kullansa dahi
ritim bozukluğu tekrarlıyor.
İlaç tedavisi, hastalığı ortadan
kaldırmamakta sadece anlık
etki sağlamaktadır. Dolayısıyla
bu hasta grubunda ilk seçenek
ablasyon tedavisidir."

Ablasyon tedavisinden
sonra hastaların ilaç kullanma-
ları gerekmediğini ve yaşam
kalitesinin ar�ığının altını
çizen Aras, tedavinin sıklıkla
lokal anesteziyle yaptıklarını
bildirdi.

Aras, kasık bölgesindeki
damarlardan giriş yaparak,
kalbin içerisine ince ve uzun
elektrotlar yerleştirdiklerini
ifade ederek, şu açıklamalarda
bulundu:

"Elektrotlar aracılığıyla
kalpteki ritim bozukluğunu
tespit ediyoruz. Ablasyon sü-
resi, ritim bozukluğunun tü-
rüne göre değişiyor. Gençlerde
görülen SVT'lerde uyguladığı-
mız Ablasyon işlemi, hastanın
özelliğine göre 30 dakika ile 1
saat sürebiliyor. Ekstrasistoller
hasta grubunda ise işlem sü-
resi 15 dakika ile 2 saat ara-
sında değişebiliyor. Ablasyon
tedavisinin ardından 4-5 saatin
sonunda hastalarımızı taburcu
ediyoruz.

Kasık bölgesinde kanama
olmasını engellemek amacıyla
birkaç gün evde istirahat etme-
sini öneriyoruz. Sonrasında ise
rutin iş ve sosyal yaşamına geri
dönebiliyor. Fakat bazı ritim
bozukluklarında, örneğin, at-
rial fibrilasyonu olan hasta-
larda, hastanın konforu için
genel anestezi veya daha derin
bir uyuma istiyoruz. Bu hasta-
larımızınAblasyon tedavisi 1-2
saat sürebiliyor. Hastanede
kalış süresi ise genellikle 1
gündür."

Kaynak: AA
Osmaniye’nin

Tekerlekli Sandalye
Basketbol 2. Liginde
mücadele eden iki
ekibi hafta sonu
karşı karşıya geldi.

A Grubu 2. Ligi
karşılaşmasında, 7
Ocak Engelliler
Spor Kulübü ile Dü-
ziçi Engelliler Spor
Kulübü, Düziçi İlçe
Spor Salonu'nda
mücadele e�i.

Karşılaşma bo-
yunca üstün bir per-
formans sergileyen
7 Ocak Engelliler
Spor Kulübü, maçı
60-10 gibi net bir
skorla kazandı.

Sporcular, azmi
ve mücadelesi alkış
toplarken, her iki
takım da sahada
centilmence bir
oyun sergiledi.

Kaynak: GSİM

TFF Nesine 3.
Lig 3. Grup’ta mü-
cadele eden Osma-
niyespor FK,
sezonun 13. hafta-
sında grupta 13.sı-
rada yer alan
Ankara ekibi Çan-
kayaspor’a deplas-
manda 1-0 yenildi.

Osmanlı Stadyu-
munda oynanan
müsabakada ha-
kemler Muhammed
Ömür, Batuhan Bı-
yıklı, Eray Pınar,
Hatice Aydın görev
alıyor.

Sarı yeşilli ekip
sahaya Tolgahan
Acar, Halil Karataş,
Birkan Öksüz, İbra-
him Konuksever,
Erdi Bakırcı, Gür-
can Gözüm, Taylan
Özgün, Abdulkadir
Akyıldız, Emirhan
Çavuş onbiriyle sa-
haya çıktı.

Maçın ilk yarı-
sında atak oynayan
ve rakip kalede gol
arayan Çankayas-
por, sporcusu
34.dakikada Can
Demir Aktav ile

skoru 1-0 yaptı ve
ilk yarı bu skorla ta-
mamlandı.

Karşılaşmanın
ikinci yarısında ise
Osmaniyespor Fk.,
ev sahibin ekibin
kalesinde etkili ol-
maya çalıştı. Bir
topu direktör dönen
ve Çankayaspor’un
kalecisi Kaan Cin-
kaya’nın başarılı
kurtarışları karşı-
sında istediği golü
bulamayan Osma-
niyespor FK, saha-
dan 3 puan

bırakarak ayrıldı.
Sarı yeşilli ekip,

geride kalan 13 haf-

tada 5 galibiyet, 2
beraberlik ve 6 ye-
nilgi ile elde ederek

17 puanda bulunu-
yor.

Haber Bülteni

Sarı yeşilli ekip 1-0 yenildi

Kalp ritim bozukluğu ablasyon
yöntemiyle tedavi ediliyor

Osmaniye AK
Parti İl Teşkilatı, "İl
Delegeleri Ortak
Akıl Toplantısı"
gerçekleştirdi. Prog-
ramda anket çalış-
malarıyla teşkilatın
başarısı için görüş-
ler toplandı.

Osmaniye AK
Parti İl Teşkilatı ta-
rafından “İl Delege-
leri Ortak Akıl
Toplantısı” gerçek-
leştirildi. Şehit Meh-
met Karacatilki
konferans salo-
nunda saygı duru-
şunda bulunulması
ve İstiklal Marşı'nın
okunmasıyla başla-
yan programda de-
legeler anket formu
doldurdu.

P r o g r a m a
MKYK Üyesi İl Ko-
ordinatörü Mustafa
Hasgül, İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-

boğa, İl Genel Mec-
lis Başkanı Mehmet
Ali Gizlice, İlçe ve
Belde Başkanları,
Belediye Başkanları,
İl Kadın Kolları Baş-
kanı, İl Gençlik Kol-
ları Başkanı, Geçmiş
Dönem İl Başkan-
ları ve Milletvekil-
leri, Belediye Meclis
Üyeleri, İl Genel
Meclis Üyeleri, İl
Delegeleri katıldı.

TEŞKİLATIN
BAŞARISI İÇİN

ORTAK AKIL
Toplantıda ko-

nuşan, AK Parti İl
Başkanı Mehmet
Sadi Binboğa, 5 ay
önce yönetim ola-
rak göreve başla-
dıklarını hatırla�ı.

AK Parti teşki-
latlarının, merkezi
hükümetin, yerel
yönetimlerde yapı-
lan vatandaş tara-

fından, teşkilat tara-
fından nasıl görül-
düğü ve bu
çalışmaların daha
iyi nasıl yapılaca-
ğıyla ilgili bir ça-
l ı ş m a
yürütü ldüğünü
ifade eden Binboğa,
“Bugün yaptığımız
tüm çalışmaları
genel merkez koor-
dinatörümüzle An-
k a r a ' y a
g ö n d e r e c e ğ i z .
Orada yapılan de-
ğerlendirme sonuç-
larıyla beraber de
Osmaniye özelinde
Osmaniye'nin ne
gibi ihtiyaçları ve
bunların nasıl gide-
receğiyle alakalı
çözüm yollarına yö-
nelik çalışma yürü-
teceğiz. Anket
formunda birinci
olarak AK Partimi-
zin daha başarılı ol-
ması için görüşler
önemlidir. AK Parti
teşkilatlarındaki ek-
siklerimizi ve bu
eksik kalan tarafla-
rın nasıl sağlanaca-
ğ ı n ı
değerlendirilecek.
AK Parti hükümeti-
nin daha başarılı ol-
ması için görüş ve
önerileri nelerdir?
Buradaki merkezi
hükümet imiz in
yaptığı yatırımlar,
hastane yatırımları,
yol yatırımları, ba-

rajlar, santraller
bunlarla alakalı gö-
rüşlerimizdir. Diğer
bir konu ise AK
Parti Belediyeleri-
nin daha başarılı ol-
ması için
görüşlerdir. Bunla-
rın üzerinde veya-
hut da diğer il veya
ilçe belediyelerin-
den hizmetlerle ala-
kalı görüşmelerinizi
belirtebilirsiniz.An-
ke�e ayrıca delege-
lerimizin Ak
Partimizin takip
eden süreçte en
önemli önceliği ne
olmalıdır konusu-
dur” şeklinde ko-
nuştu.

DİĞER
PARTİLERDEN

FARKIMIZ!
AK Parti MKYK

Üyesi ve Osmaniye
İl Koordinatörü
Mustafa Hasgül ise

yaptığı konuşmada,
Osmaniye’de teşki-
lat mensuplarıyla
buluşmaktan mutlu
olduğunu söyledi.

İl Delegeleri
Ortak Akıl Toplan-
tılarının ülke gene-
linde yapıldığına
dikkat çeken Has-
gül, şöyle devam
e�i:“Anket soruları-
mız Türkiye'de 81
ilde teşkilatlarımıza
soruluyor. Sorul-
duktan sonra zaten
eminim ki mesela
şu formları toplasak
aşağı yukarı yazılan
sorunlar hükü-
metle, partiyle
olsun bilindik ko-
nulardır. Genel
merkezin de bildiği
konular ve bir arada
konuştuğumuz ko-
nuları buraya yaza-
cağız. Ama bu
konularda, genel

merkezle ilgili,
yapay zekayla ilgili
tüm Türkiye'de en
çok hangi konuya
dikkat çekilmiş
buna bakacağız.
Sonra bununla ilgili
en iyi çözüm ve en
iyi çalışma nasıl ya-
pılır bunların çalış-
masını yapacağız.
Bu anlamda da par-
timizi diğer partile-
rinde ön plana
çıkaran özelliği de
bu olsa gerek. Her-
kesin gönlüne, her-
kesin düşüncesine
saygılı bir şekilde
görüşleri alıyoruz.
Be l ed iye l e rden
nasıl başarılı olu-
ruz? İşte bu anket
formları, bizlerin
detaylı bir analiz
yapmamızı sağlaya-
cak”

Mehmet Ali
Ulugöl

Osmaniye Ak Parti’den Ortak Akıl Toplantısı

Osmaniye ekipleri kozlarını paylaştı
Osmaniye’nin

Muaythai ve Ju-
Jitsu sporcuları,
Avrupa Ju-Jitsu

Açık Kupası müsa-
bakalarına büyük

başarı elde etti.
Türkiye Muayt-

hai ve Ju-Jitsu Fe-
d e r a s y o n u n u n
2024 faaliyet prog-
ramında yer alan
Avrupa Ju-Jitsu
Açık Kupası, An-
talya Spor Sa-
lonu’nda başladı.

Şampiyonada
Osmaniye’yi temsi-
len 9 sporcu yer
alırken, genç spor-
cuların mücadele
azmi ve kazandık-
ları başarılar büyük
takdir topladı.

Ecem Spor Kulübü
sporcuları ve An-
trenör Ahmet Dört-
lemez liderliğinde
yarışan Osmaniyeli
sporcuların derece-
leri:

İsmail Alıcı –
U14 66 kg kategori-
sinde rakipsiz bir
şekilde 1. oldu.

Esra Delal
Öztek – U21 +70 kg
kategorisinde ra-
kipsiz şampiyon
olarak 1. oldu.

Ali Alıcı – U16
+77 kg kategori-

sinde büyük bir
mücadele sergile-
yerek 2. oldu.

Osmaniye Mu-
aythai Federas-
yonu İl Temsilciliği
ve Ju-Jitsu branşı
sorumlusu Hakan
Gökgöl, sporcuları-
mızın üstün perfor-
mansının hem
Osmaniye’nin spor
camiası hem de
genç nesiller için
büyük bir motivas-
yon kaynağı oldu-
ğunu belirtti.

Kaynak: GSİM

Osmaniyeli sporcuların büyük başarısı
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